
1 

 

 
Komise životního prostředí Rady města Beroun 
 
 

Zápis č. 2/2019 
ze zasedání komise životního prostředí, konaného dne 25. března 2019 

od 16:00 hodin v Berouně na radnici ve velké zasedací místnosti 
 
Přítomni 
 
Členové komise:  Mgr. Emil Šnaidauf (předseda komise) 

Mgr. Jan Holeček, Ph.D. (místopředseda komise) 
Ing. Zdeněk Košlík 
Mgr. Vladimír Lysenko   
Ing. Jiří Mužík 
Mgr. Adam Voldán 
 

Tajemník komise Ing. Jan Marek  
 
Hosté:    RNDr. Soňa Chalupová - starostka města 

RNDr. Jitka Ciroková - vedoucí odboru ŽP 
Jana Votavová, DiS.- odbor majetku a investic 
Ing Jan Fadljevič - ředitel AVE Beroun  
Pavel Novák – vedoucí provozu AVE Beroun 
 

Omluveni:   
 
Neomluveni:   Jaroslav Tarczal 

Michael Kalista 
 
Zapisovatel:   Ing. Jan Marek  
Ověřovatel zápisu:  Mgr. Jan Holeček, Ph.D. 
 
 
Program jednání: 
 
1. Zahájení 
2. Kontrola plnění usnesení komise 
3. Projednání materiálu: „Informace o připravenosti údržby zeleně v sezóně 2019“ 
4. Městská zeleň obecně 
5. Čistota města  
6. Plán práce komise na rok 2019 - projednání 
7. Různé 
 

 
Jednání: 
 
 
K bodu 1 – Zahájení 
 
Jednání komise zahájil a dále řídil její předseda pan Šnaidauf, který určil zapisovatelem pana Marka a 
ověřovatelem zápisu pana Holečka. 
Konstatoval, že komise je usnášení schopná. Navrhl program jednání, který byl schválen ve shora 
uvedeném znění. 
 
 
K bodu 2 – Kontrola plnění usnesení komise 
 
Předseda komise konstatoval, že předešlá usnesení jsou splněna. 
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K bodu 3 – Projednání materiálu: „Informace o připravenosti údržby zeleně v sezóně 2019“ 
 
Členové komise ŽP měli možnost výše uvedený materiál prostudovat dříve, neboť jim byl zaslán společně 
s pozvánkou na zasedání. Proto paní Votavová - referentka odboru majetku a investic materiál znovu 
nepředstavovala a zodpověděla jen konkrétní dotazy členů komise.  
Komise poté přijala toto usnesení: 
Usnesení:   Komise životního prostředí doporučuje v předloženém materiálu „Informace o připravenosti 
údržby zeleně v sezóně 2019“ blíže specifikovat plán sečí, jinak k materiálu nemá připomínek.  
Hlasování:   6 pro – 0 proti – 0 zdržel se nemá 
 
 
K bodu 4 – Městská zeleň obecně  
 
V rámci projednávání tohoto bodu, kterého se účastnila paní Votavová bylo probráno více témat např.: 
povýsadbová péče – délka, záruky; uhynulé stromy – náhrady, smlouvy, zodpovědnost; stromy versus sítě, 
konkrétně obnova zeleně Husova ulice, koncepce – kolektory; poměr pokácených a nově vysazených 
stromů v posledních letech aj.  
K projednávanému bodu nebylo přijato žádné konkrétní usnesení. 
 
 
K bodu 5 – Čistota města 
 
Na dotazy členů komise odpovídali zástupci společnosti AVE Beroun: ředitel pan Fadljevič a vedoucí 
provozu pan Novák. Dotazy se týkaly především režimu čištění chodníků; úklidu posypového materiálu po 
zimě; blokového čištění ulic (problematika neodklizení vozidel); poškozování trávníkových pásů a ploch – 
vjíždění a přejíždění techniky – konkrétně na sídlišti Litava, U Zábranského kostela, na Závodí „U Štiky“ při 
zalévání stromů; péče o trávníkové plochy – obnova, revitalizace. Zástupci AVE si podněty poznamenali a 
přislíbili, že se s nimi budou dále pracovat. 
K projednávanému bodu nebylo přijato žádné konkrétní usnesení. 
 
 
K bodu 6 – Plán práce komise na rok 2019 - projednání 
 
Před projednáváním tohoto bodu musel odejít předseda komise pan Šnaidauf a předal řízení komise 
místostopředsedovi komise panu Holečkovi. 
Návrhy pana Voldána byly vyhodnoceny jako jednotlivosti, které jsou obsaženy v obecnějších bodech plánu 
práce. 
Paní starostka Chalupová vyzvala komisi, aby se zabývala problematikou psích exkrementů a obecně 
soužití obyvatel a zvířat ve městě a aby navrhla radě nějaké náměty na řešení.  
Na základě toho byl do plánu komise ŽP doplněn bod: soužití obyvatel a zvířat ve městě. 
Doplněný plán, který je přílohou zápisu, předkládá komise s odsouhlasení radě města. 
 
 
K bodu 7 – Různé  
 
7.1. Pan Voldán upozornil na fakt, že komise životního prostředí neměla možnost se vyjádřit k záměru 

výstavby lanového parku v lokalitě Brdatka.  
Tento návrh komise považuje za nevhodný s ohledem na přírodní hodnotu a klidovou povahu území.  
Komise si je vědoma, že její závěry mají pouze poradní charakter, přesto považuje postup rozhodování 
bez stanoviska příslušných komisí a bez patřičné odborné i veřejné diskuze za unáhlený a doporučuje 
revizi tohoto rozhodnutí. 

 
Členové komise se dohodli, že příští zasedání komise se uskuteční v pondělí 13. 5. 2019 v 15:30 hodin.  
 
Hlavním tématem příštího zasedání bude koncepce odpadového hospodářství (příprava na zákaz 
skládkování od roku 2024) a řešení překládacích stanic odpadů.  
K tomuto tématu zašle tajemník komise členům komise materiály, které rozeslal Středočeský kraj obcím.  
Členové komise jsou vyzváni, aby se s těmito koncepčními materiály detailně seznámili, aby mohli na 
zasedání komise v dané problematice formulovat doporučení pro radu města. 
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Místopředseda komise ukončil jednání v 18:50 hod. 
 
 
 
 
 
Zapsal:   Ing. Jan Marek   
 
 
 
 
 
Ověřil:  Mgr. Jan Holeček, Ph.D. 
 
 
 
 
 
Předseda komise:  Mgr. Emil Šnaidauf 

 

 

 
 


